
Într-un an, proiectul ar trebui sã fie gata

S-a aprobat
finanþarea pentru
canalizarea de la
Poarta Albã

Primarul Vasile Delicotti a primit, în
urmã cu douã zile, aprobarea pentru finanþarea
proiectului cu fonduri obþinute prin Programul
Naþional de Dezvoltare a Infrastructurii. 
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La Pantelimon se
va construi o
fabricã de
ecologizare a
solului

Primãria Pantelimon a scos la
licitaþie, în urmã cu câteva zile,
un teren pe care urmeazã a se
construi o fabricã ecologicã de
prelucrare a solului ºi de
tratare a acestuia.
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Zilele trecute, încã de la primele ore ale dimineþii, muncitorii de la
Regia Autonomã Judeþeanã de Drumuri ºi Poduri Constanþa
lucrau de zor la asfaltarea strãzii Farului din Tuzla, mai ales cã
mâine comuna se aflã în sãrbãtoare. 

Dupã cum spunea primarul din Tuzla, în urmã cu câteva
sãptãmâni, în localitatea pe care o conduce au fost demarate
lucrãrile de asfaltare a ultimilor trei strãzi prinse în programul
de asfaltare a localitãþii din acest an. Mai exact, este vorba
despre 400 de metri pe strada Farului, 2,5 kilometri pe strada
Aviatorilor ºi doi kilometri pe strada Pasajului.

Prin noua etapã a campaniei derulate de CJC în vederea distribuirii rechizitelor pentru copii în
judeþ, autoritatea judeþeanã încearcã pentru penultima oarã sã-ºi refacã imaginea

www.ziuadeconstanta.ro
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Vor demara
lucrãrile de
canalizare la Cuza
Vodã

Sãptãmâna trecutã, Primãria
Cuza Vodã a trecut prin

„focurile“ tragerii la
sorþi pentru
acordarea avansului
de 50% pentru
proiectul prin
Mãsura 322 din
Programul Naþional
pentru Dezvoltare
Ruralã. 

O nouã etapã de
asfaltare la Tuzla

Cum se face mituirea electoratului

Vrabie: „Nicuºor Constantinescu
submineazã autoritatea primarilor
cu rechizitele copiilor“

Locuitorii comunei
Valu lui Traian,
invitaþi duminicã la
Ziua Recoltei

Duminicã, primarul comunei Valu lui Traian, Florin Mitroi, îºi
invitã localnicii la Sãrbãtoarea Zilei Recoltei, care se va þine anul
acesta pe dealul de la Valea Seacã. ADMINISTRAÞIE 6

Recent, la bursa zvonurilor
circula informaþia potrivit cãreia
Regia Autonomã Judeþeanã de
Drumuri ºi Poduri a început o
intensã campanie de tãiere a
arborilor de pe una din arterele
judeþului. 
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Claudia  CANDET

Povestea nucului
rãsfãþat 
De pe drumurile
patriei în casele
aleºilor
judeþeni?

Problemele continuã la Crucea. Utiltrans nu mai poate susþine
finalizarea lucrãrilor de canalizare ºi alimentare cu apã

„Dacã nu îºi asumã obligaþiile
asumate prin contract

pânã în iunie 2012, îi acþionãm
în instanþã“

Potrivit celor declarate de primarul
Gheorghe Frigioi, pânã în prezent s-a

finalizat 40% din lucrarea totalã. ADMINISTRAÞIE      6
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Pistã de bicicliºti
de la Poarta Albã
la Galeºu

La finele lunii iulie, autoritãþile
locale din Poarta Albã au depus la
Administraþia Fondului de Mediu
din cadrul Ministrului Mediului ºi
Pãdurilor un proiect referitor la
înfiinþarea unei piste pentru
bicicliºti în localitate. Aºa cum
aratã lista ataºatã pe site-ul AFM,
în cadrul programului de realizare
a pistelor pentru biciclete, Poarta
Albã ocupã poziþia 44, cu numãrul
de înregistrare 100.544.
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Se cautã diriginte de
ºantier pentru
implementarea Mãsurii
322 la Ostrov 

Autoritãþile locale din Ostrov au
scos la licitaþie zilele trecute serviciul
de asistenþã tehnicã - dirigenþie de
ºantier pentru obiectivul finanþat
prin Mãsura 322, „Construcþie
sistem de canalizare ºi staþie de
tratare a apei uzate, extindere reþea
de alimentare cu apã potabilã,
modernizare drumuri comunale ºi
construcþie grãdiniþã ºi înfiinþare
muzeu al satului“. 

Constantin
Micu

Practic, prin intermediul primarilor, degrevaþi
astfel de o cheltuialã pe care ar fi trebuit sã o
susþinã ei, CJC, prin ºeful Nicuºor Constantinescu,
prezent mereu la aceste acþiuni, reuºeºte cu
brio sã submineze autoritatea edililor. În
aproximativ douã sãptãmâni, Consiliul Judeþean
Constanþa va demara penultima etapã a distribuirii
rechizitelor pentru elevii preºcolari ºi pentru
cei din clasele I-VIII, program început la câteva
luni dupã alegerile din 2008, parafat sã se
deruleze pânã la începutului anului 2012. Cu
alte cuvinte, pânã la alegerile locale care vor
avea loc anul viitor, un fel de a þine loc de pomeni
electorale, doar cã acestea se dau sistematic,
nu doar înaintea votului. Prin intermediul
acestor rechizite, cumpãrate tot din bani publici,
ºi nu sunt mici sumele la care au fost achiziþionate
acestea, preºedintele CJC încearcã sã îºi întãreascã,
sã-ºi consolideze sau sã-ºi refacã imaginea în
judeþ, în funcþie de necesitatea de la nivelul
fiecãrei comune. „Dacã ar fi fost de bunã credinþã

ºi nu ar fi vrut sã-ºi facã în continuare campanie,
ar fi trebuit sã dea banii Consiliului Local, care
s-ar fi ocupat de cumpãrarea rechizitelor pentru
copii sau de împãrþirea directã a banilor. Este
o umilinþã a primarilor în faþa cetãþenilor, care

astfel nu-i mai vãd rostul primarului în aceastã
ecuaþie, a copiilor. Ei au fãcut peste autoritãþile
locale un program prin care îl face pe primar
sã-ºi piardã din putere“, spune edilul din Peºtera,
Valentin Vrabie.
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